
Dato 23. april 2024

Tidspunkt Kl. 19.00 - 21.00 for alle medlemmer

Sted Personalerummet på Parkvejens Skole

Afbud Mads-Ole Bak (formand), Kristina Pedersen, Stine Sørensen

Deltagere Elevrådsmedlemmer: Anton 6.b (elevrådsformand), Ahmed 5.b (næstformand). Begge deltager den første ½ time.

Forældrerepræsentanter: Tina Frøslee Lorentzen (næstformand), Marie Therkildsen, Anne Louise Kronborg og Sabine
Mikkelsen

Medarbejderrepræsentanter: Maria Gaston og Meike Diederichsen

Øvrige deltagere: P.t. er posterne ikke besat

Ledelse: Kasper Bech Stensgaard (skoleleder), Levent Kalayci (konst. ungdomsskoleleder)

Mødeleder/ordstyrer Tina Frøslee Lorentzen

Referent Kasper Bech Stensgaard

Snack/Kaffe/the/vand Kontoret

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning



Pkt. Karak-
ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 19.00 Alle Velkommen og siden sidst
- evt. prioritering af dagsorden pga.

forskellig mødetid.

2 O 19.05 Elevråd
Ledelse
Mads-Ole
Tina

Information

Elevråd

Parkvejens Skole

Odder Ungdomsskole

Nyt fra formand/næstformand

Elevråd
●

Parkvejens Skole

Der er kommet døre på mellemtrinnets toiletter. Dog skal der
gøres en indsats i klasserne for at mindske upassende adfærd
på toiletterne. Der skal laves en "toilet strategi".
Der bliver nedsat en arbejdsgruppe bestående af KB, AKT og
pedel.

Kvaliteten af rengøringen på skolen er ikke god nok. Der skal
laves systematikker så skolen er “rengøringsparat”. Der er
dialog mellem rengøringsfima og skole.

Der er kommet svar på Trivselsundersøgelsen fra november. Det
ser umiddelbart godt ud i forhold til trivslen. Undersøgelsen
foldes mere ud på næste møde d. 21/5.

●

Ungdomsskolen

Ungdomsskolen skal have et event/arrangement til byfesten. Der
kommer til at være repræsentanter både fredag og lørdag aften.
Der er indgået en aftale med “Biffen”hvor der vil opstilles telte
så der er et sted hvor de unge kan være.

Der vil være deltagelse fra rusmiddelkonsulenter.



Frem mod sommerferien skal der forsøges at flytte
ungdomsskoleaktiviteter ud i oplandet. I uge 27 og 32 vil der
være 6 “pop up” aktiviteter i Hou, Saksild og Odder. Det vil blive
annonceret. Det finansieres af ungdomsskolen.

●

Nyt fra formand og næstformand

Der er taget kontakt til bestyrelsen vedr. fraværspolitik. KB er
orienteret. Bestyrelsen er blevet kontaktet af “Skole og forældre”
der har tilbudt sparring. Det har de taget imod og “Skole og
hjem” er kommet med et forslag til et svar. Dette er sendt videre
til dem, der har rettet henvendelse.

●

3 O,D,B 19:20 Valg-
bestyrelsen

Valg til skolebestyrelsen jf. arbejdet med
styrelsesvedtægt

●

Der skal varsles valg til bestyrelsen primo uge 18. Der skal indkaldes
til valgmøde d. 14/5 kl.19.00-20.00 . Der skal opstilles kandidatlister.
Man skal skrive fra hvilken afdeling man repræsenterer. (Man må
gerne repræsentere flere afdelinger).
Man kan aflevere sit kandidatur fysisk samt maile det til KB.

D. 21/5 indkaldes der til kandidatmøde kl. 18.00-19.00

Der skal findes:

1 medlem der repræsenterer special
1 fra ungdomsskolen
6 fra Parkvejens

(Hvis der er for mange kandidater, er der kampvalg.)

4 D,B 19.35 Alle Skoleårets planlægning 2024-2025
- Orientering om arbejdet med skole-,

SFO- og Ungdomsskoleplan
Herunder, hvordan kan vi styrke

Skolens ledelse ønsker at skolebestyrelsen kan se deres arbejde
i skoleårets planlægning.

Der ønskes, at værdier, principper mm. kommer ud at leve blandt



samarbejdet mellem skole og hjem,
samt lave fælles
forventningsafstemning til gavn for
børn og unge?

personale, elever og forældre.

KB kommer med et bud på hvordan det kommer til at leve. Dette
fremlægges d. 21/5.

Der aftales, at til næste møde skal principper, ordensregler og
værdier genbesøges.

5 O 20.00 KB Økonomi
- Budget 2024

- Parkvejens Skole og
Ungdomsskolen

Parkvejens skole: Der budgetteres med et merforbrug på 1,3
mio.

Ungdomsskolen: Der nedjusteres i det forventede
mindreforbrug, da der prioriteres at bruge midler på "åben hal”,
byfesten samt “Klub+”.

6 O 20.10 Det fremadrettede arbejde med
anbefalinger om skærmforbrug - skole og
hjem

● Punktet blev udsat ved 19/3-24.
● Hvordan ønsker vi som

skolebestyrelse fremadrettet at arbejde
med anbefalingerne, og hvordan kan vi
lave et stærkt bånd mellem skole og
hjem ift. den fælles udfordring? Kunne
evt. tænkes sammen med arbejdet ift.
Skole- og SFO-planen

● Se anbefalinger HER

På Parkvejens skole er der indført mobilfri skole. Derudover er
der stor veksling mellem analoge og digitale læringsmidler.

Punktet udsættes til efter sommerferien.

7 O, B 20.45 KB Princip for lejrskole
● KB indstiller, at sagen drøftes ved

næste møde d. 21/5-24
● Orientering og drøftelse af udfordringer

ifm. økonomi, samt hvordan denne kan
imødeses fremadrettet if.-
lejrskoleophold

Det godkendes at kommende lejrskole nedsættes til 3
overnatninger. Derudover godkendes det at det samlede beløb
divideres ud på antallet af elever.

Egenbetaling afklares af skolen, skolebestyrelsen godkender
budgettet.
Punktet genbesøges og omskrives på mødet d. 21/5.

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/feb/240205anbefalinger-grundskole-final.pdf


Se princip HER

8 D, B 20.50 Alle Hvad skal kommunikeres ud og hvem gør
dette?

KB skriver ud vedrørende valg.

9 D, B 20.55 Alle Evt. MD - kommer med et forslag om at skolen skal lave et nyhedsbrev.
Sabine - parkeringspladsen. “Busbørnene” går midt i trafikken.
Forældre kører helt op til skolen og sætter deres børn af.

KB bringer problematikken videre i systemet.

10 D, B Alle Næste møde 21. maj 2024
● Forslag til punkter

Principper, værdier og ordensregler skal genbesøges. De medsendes
som bilag til næste møde, der skal orienteres i papirerne inden.

https://parkvejensskole.aula.dk/princip-skolehjem-samarbejde

